

# GENERAL INFO

## F-RONTAL



### ENG

F-Rontal, born in the mid 90s in Mannheim, developed an early interest in the electronic music scene. Above all, he was interested in the production of such pieces of music. And so his career started. He has been playing in clubs all over Germany since the beginning of 2014 and had his first international experience with gigs like „NYE“ in Spazio900 in Rome. With his releases he gradually becomes more and more popular. So everything speaks for a promising career.

### DE

F-Rontal, geboren Mitte der 90er in Mannheim, entwickelte früh Interesse an der elektronischen Musikszene. Vor allem war er an der Produktion solcher Musikstücke interessiert. Und so startete seine Karriere. Seit Anfang 2014 spielt er in Clubs in ganz Deutschland und seine ersten internationalen Erfahrungen hatte er mit Gigs wie an NYE im Spazio900 in Rom. Auch durch seine Veröffentlichungen wird er nach und nach immer bekannter. Also alles spricht für eine vielversprechende Karriere.

### Related weblinks

<https://www.facebook.com/frontalmusic/>

<https://soundcloud.com/frontalmusic>

[https://instagram.com/frontal\\_music?igshid=1lpapfw4i0se4](https://instagram.com/frontal_music?igshid=1lpapfw4i0se4)

<https://www.beatport.com/artist/f-rontal/404877>

<https://open.spotify.com/artist/7xcEuNcEPzIYUuAKyqfJMS?si=mLDHYWG8RqStOU0XgEJyiw>

<https://www.residentadvisor.net/dj/f-rontal>